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5. Ärende 7.2 

Ansökan om föreningsbidrag från godmansföreningen 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av 

detta ärende.  

 

Rådet skulle vilja att godmansföreningen kom till rådet 

och berättade om innehållet i deras utbildning till god 

man gällande funktionsnedsättning(-ar) som en god man 

kan komma i kontakt med i sitt klientarbete.  

 

 Övrigt 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR Stockholm), vice 

ordförande Lena Huss (HSO/ÅSS), Iren Åhlund 

(HSO/FUB Stockholm) och Kerstin Järneberg (HSO/ 

Reumatikerföreningen Stockholm) deltar på 

överförmyndarnämndens sammanträde den 15 december 

2015. 

 

 

§ 9 

Anmälningsärenden 

Det gemensamma funktionshinderrådet beslutade att lägga 

följande ärenden till handlingarna. 

 

Socialnämndens protokoll från sammanträde den 24 november 

2015, som justerats dels den 24, dels den 27 november 2015.  

 

Äldrenämndens protokoll från sammanträde den 17 november 

2015 som justerats dels den 17, dels den 27 november 2015. 

 

Överförmyndarnämndens protokoll från sammanträde den 26 

november 2015, den del som justerats den 26 november 2015. 

 

Protokoll från kommunstyrelsens funktionshinderråds 

sammanträde den 3 november 2015, som justerats den 10 

november 2015.  

 

Lista över inkomna skrivelser till socialnämnden under perioden 

den 28 oktober 2015 till den 1 december 2015.  

 

 

§ 10 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
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§ 11 

Sammanträdet avslutas 

Ordföranden Nils Duwähl tackar Lena Tengvall, projektledare för 

LSS-hälsan, för att rådet fick ha sitt sammanträde där. 

Ordföranden tackar tjänstemännen och rådet för det fina 

samarbetet under året och för de givande diskussionerna. 

Ordföranden tackar å rådets vägnar Tina Heinsoo, som går i 

pension vid årsskiftet, för det fina samarbetet och önskar henne 

lycka till i framtiden.  

 

Ordföranden avslutar sammanträdet och önskar alla en God jul 

och ett Gott nytt år.  

 

Sammanträdet avslutas kl. 12.20. 

 

Vid protokollet  

 

 

 

Isabelle Vas 


